



Date : 22/04/2018

Ref # : CPD/18/043

التاريخ : 2018/04/22

المرجع : CPD/18/043

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operations Division
Dubai Financial Market
UAE

السيد حسن عبدالرحمن السركال المحترم ،،
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دولة الامارات العربية المتحدة

**Sub: List of Candidates for membership
of Board of Directors of Dar Al Takaful
PJSC .**

**الموضوع : قائمة المرشحين لعضوية مجلس ادارة
شركة دار التكافل ش م ع**

Warmest Greetings,,,

تحية طيبة و بعد ،،،

With reference to the above subject,
Please find attached the list of candidates for
board of directors

بالاشارة الى الموضوع أعلاه،
نرفق لكم قائمة المرشحين لعضوية مجلس الادارة

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

صالح الهاشمي
نائب رئيس مجلس الادارة والعضو المنتدب



Cc:-

نسخه منه إلى :-

H.E. Dr. Obaid Saif Hamad Al Zaabi
Acting Chief Executive Officer of the Securities and
Commodities Authority (SCA) - UAE

سعادة/ د. عبيد سيف حمد الزعابي
الرئيس التنفيذي لهيئة الأوراق المالية والسلع بالإتابة
دولة الامارات العربية المتحدة



لائحة أسماء المرشحين

1. Abdulaziz Mohammed Abdulla **عبدالعزیز محمد عبد الله البناي**
Al Bannai
2. Saleh Abdulghaffar Alhashimi **صالح عبدالغفار الهاشمي**
3. Ali Humaid Ali Abdalla **علي حميد علي عبدالله العويس**
Alowais
4. Yagub Bin Eisa Bin Nasser **يعقوب بن عيسى بن ناصر السركال**
Alserkal
5. Shahab Ahmad Lutfi Ali **شهاب أحمد لطفي علي هرموزي**
Harmoozi
6. Salah Ibrahim Sayed Mohamad **صلاح ابراهيم السيد محمد حسين شرف**
H Sharaf
7. Metha Mohamedalsharif Yousif **ميثاء محمد الشريف يوسف الهاشمي**
Al Hashmi
8. Nabeel Jawad Saeed Salmeen **نبيل جواد سعيد سالمين الكثيري**
Alkatheeri
9. Juma Khamis Khalifa Shalbout **جمعة خميس خليفة شلبوت الخيلي**
Alkhyeli



نبذة عن المرشحين

Abdulaziz Mohammed Abdulla Al Bannai :

عبدالعزیز محمد عبد الله البناي :

Retired after 36 years of his police service where he was in charge of managing change and modernizing the police force, he has left a clear mark through many achievements during his career. During his years in Dubai Police, he held many leadership positions and he was General Manager in different departments before being promoted to Major General rank and as assistant for the Deputy Chairman of the Dubai Police. Currently he is the Chairman of Al Bannai Group.

تقاعد برتبة لواء بعد 36 عاما من الخدمة الشرطية ، حيث كان من روارد إدارة التغير و تحديث قوات الشرطة و قد ترك بصمة واضحة من خلال العديد من الانجازات التي تحققت خلال حياته المهنية ، خلال السنوات التي قضاها في القيادة العامة لشرطة دبي تقلد العديد من المناصب القيادية التنفيذية ، حيث تم ترشيحه مديرا عاما للاقسام العامة المختلفة ، و رقي الي رتبة رائد و مساعد القائد العام للقوات المسلحة بشرطة دبي يشغل حاليا منصب رئيس مجلس ادارة مجموعة البناي

Saleh Abdulghaffar Alhashimi:

صالح عبدالغفار الهاشمي:

He holds a Bachelors Degree in Business Administration. Al Hashemi has held important positions in the financial sector including in National Bank of Dubai and Mawarid Finance in addition to attending in his family business.

حصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة بوسطن بالولايات المتحدة الأمريكية، و ماجستير إدارة الأعمال من كاس بيزنس سكول بالمملكة المتحدة. وقد تولى الهاشمي مناصب إدارية هامة في القطاع المصرفي لعدة سنوات إضافة إلى تاريخه الأسري في مجال الأعمال

Ali Humaid Ali Abdalla Alowais :

علي حميد علي عبدالله العويس :

He holds a Diploma in E-commerce from Higher Colleges of Technology 2005, and a Bachelor Degree in Business Administration in Applied Sciences 2008. While still a student, Mr. Ali was appointed as a Chairman of the Al Owais Group and other related companies after the death of his father.

حاصل على دبلوم في التجارة الإلكترونية - كلية التقنية العليا عام 2005، و درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال العلوم التطبيقية عام 2008. حين كان لا يزال طالبا، تم تعيينه رئيسا لمجلس مجموعة العويس والشركات ذات الصلة في أعقاب وفاة والده .



Yagub Bin Eisa Bin Nasser Alserkal :

يعقوب بن عيسى بن ناصر السركال :

He holds a Master of Science degree from Boston University and a Master degree in Business Administration with major in Financial Economics, and a Bachelor of Science in Business Administration - Major in Finance. Currently he is a Board member in Nasser bin Abdullatif Al Serkal Est.

حاصل على درجة الماجستير في العلوم من جامعة بوسطن الأمريكية ماجستير العلوم في الدراسات الإدارية تخصص الاقتصاد المالي ، بكالوريوس في العلوم في إدارة الأعمال – تخصص في التمويل يشغل حاليا منصب عضو مجلس الإدارة في شركة ناصر بن عبد اللطيف السركال .

Shahab Ahmad Lutfi Ali Harmoozi :

شهاب أحمد لطفي علي هرموزي :

He holds a Bachelor of Business Administration degree from Boston University in the United States of America and an MBA from Cass Penners School, UK. He has held important managerial positions in the banking and real estate sector, managing projects and establishments for several years, as well as his family history in the field of business.

حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة بوسطن بالولايات المتحدة الأمريكية، و ماجستير إدارة الأعمال من كاس بينرنس سكول بالمملكة المتحدة . وقد تولي الهرموزي مناصب إدارية هامة في القطاع المصرفي والعقاري وإدارة المشاريع والمنشآت لعدة سنوات إضافة إلى تاريخه الاسري في مجال الأعمال

Salah Ibrahim Sayed Mohamad H Sharaf :

صلاح إبراهيم السيد محمد حسين شرف:

He has a Bachelor of Science degree from Boston University, USA - 1998. He has worked in shipping industry throughout Germany and Hong Kong.

حاصل على درجة بكالوريوس في العلوم- جامعة بوسطن، الولايات المتحدة الأمريكية - 1998. عمل في مجال الشحن في جميع أنحاء ألمانيا وهونغ كونغ.

Metha Mohamedalsharif Yousif Al Hashmi:

ميثاء محمد الشرف يوسف الهاشمي:

Holds a dual Bachelor's Degree in Business Administration and Computer Science from Switzerland. A banker with over 21 years of experience, her current position is Chief Risk Officer at Emirates Islamic. Metha is also a board member at ENBD Securities and Emirates Islamic financial brokerage.

حاصلة على درجة بكالوريوس في علم الإدارة و علم الحاسوب من سويسرا تمتلك الهاشمي خبرة 21 سنة في القطاع المالي وتشغل حاليا منصب المدير التنفيذي لقطاع المخاطر في مصرف الإمارات الإسلامي بالإضافة إلى كونها عضو مجلس إدارة في كل من الامارات دبي الوطني للاوراق المالية و الامارات الإسلامية للوساطة المالية .



Nabeel Jawad Saeed Salmeen Alkatheeri :

نبيل جواد سعيد سالمين الكثيري :

He has a Master of logistics and Shipping Management. Currently, he holds the position of Chairman of Direct Television and Board Member of Medtool.

حاصل على ماجستير في عمليات الإمداد و التموين و ادارة الشحن ويشغل حاليا منصب رئيس مجلس الادارة لشركة جلوبال دايركت تلفزيون وعضو مجلس ادارة شركة ميدتول

Juma Khamis Khalifa Shalbout Alkhyeli :

جمعة خميس خليفة شلبوت الخيلي :

He holds a Bachelor of Science degree in Finance and holds several positions in the Ministry of Defense. He also manages a number of family businesses and currently is the Chairman of Arzna Real Estate Company.

حاصل على بكالوريوس في العلوم المالية شغل عدة مناصب في وزارة الدفاع كما يدير عدد من الشركات العائلية ويشغل حاليا منصب رئيس مجلس ادارة شركة ارزنة للعقارات .